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Након неуспјеха у мечевима са суботичким Спартаком (пораз 32:29, оп.а.) и струмичким
Максом (реми, 30:30, оп.а.), иначе дебитантима у Газпром лиги, рукометаше Борца сутра
у Нашицама очекује дуел са шестоструким вицепрваком Хрватске Нексеом из Нашицом,
који је у досадашњем току сезоне одиграо пет утакмица у регионалном такмичењу,
забиљежио двије побједе и три пораза и налази се на шестом мјесту, на којем су, иначе,
завршили и прошле сезоне.

  

      

  

Пулени Зденка Кордија савладали су Војводину у Новом Саду резултатом 24:26 и
Спартак у Суботици резултатом 26:32, а поражени су од Загреба (25:23), иако су 25
минута прије краја меча имали +5 (14:19), затим од Татрана (31:32), када су од -4 (28:32)
у 57. минуту меч успјели да уведу у неизвјесну завршницу, те од Вардара (31:28).

  

- Јасно је да нас сутра у Нашицама очекује тешка утакмица јер се ради о изузетно
квалитетној екипи која је на свакој позицији у тиму покривена са најмање два
подједнако квалитетна рукометаша. Представљају спој младости и искуства, играју
"тврдо" пред својим навијачима, а очекујем да ће и сама утакмица до краја бити
таква. Разлози неуспјеха у прва два кола леже у техничким грешкама које смо
правили. Утакмице нисмо привели крају на одговарајући начин и зато смо изгубили
у Суботици, те испустили побједу у Струмици  – рекао је бек Стефан Јанковић на
конференцији за новинаре прије пута у Нашице.

  

Са Јанковићем је сагласан чувар мреже Тибор Иванишевић.

 1 / 2



Прес-конференција пред Нексе
Friday, 25 September 2015 16:31

  

- Атмосфера у екипи је добра иако нисмо успјели да побиједимо дебитанте у
Газпром лиги. Имамо велику жељу и мотив да у Нашицама надокнадимо
пропуштено у прве двије утакмице и уз мање грешака у нападу стигнемо до
повољног резултата  – рекао је Иванишевић.

  

(борац-спорт)
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